
Protokół nr XLVIII/2023 

sesji Rady Gminy Skrwilno odbytej dnia 06 września 2023r. w Urzędzie Gminy w Skrwilnie. 

Sesję Rady Gminy otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Marlena Sztyburska. Przywitała wszystkie 

zgromadzone osoby. Na podstawie listy obecności stwierdziła, że w sesji Rady Gminy uczestniczy 15 radnych, 

wobec tego rada może podejmować prawomocne uchwały. Załączone do protokołu listy obecności 

przedstawiają obecność radnych oraz zaproszonych gości. 

Następnie Rada w głosowaniu imiennym, w obecności 15 radnych, jednogłośnie przyjęła protokół 

z poprzedniej sesji.  

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie obrad 

b) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

c) przyjęcie porządku obrad 

2. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu gminy na 2023r. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego 

4. Sprawozdanie wójta z okresu między sesjami 

5. Wnioski i zapytania radnych 

6. Zakończenie obrad 

Ad. 2. 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały. Przewodnicząca odczytała uchwałę. Uchwała 

Nr XLVIII/311/23 zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu na 2023r. została podjęta jednogłośnie, 

w obecności 15 radnych, głosowaniem imiennym. Imienny wykaz głosowania oraz uchwała stanowią 

załączniki do protokołu. 

Ad. 3. 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Skrwilnie przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca odczytała uchwałę. Uchwała Nr XLVIII/312/23 w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 radnych, 

głosowaniem imiennym. Imienny wykaz głosowania oraz uchwała stanowią załączniki do protokołu 

Ad. 4.  

Wójt Gminy Skrwilno Dariusz Kolczyński przedstawił sprawozdanie z okresu między sesjami. Trwają prace 

związane z modernizacją dróg w miejscowości Rak, a także Czarnia Duża – Toki. Trwają również prace 

remontowe na terenie gminnej oczyszczalni ścieków. We wrześniu zaplanowane są prace inwestycjne 

w miejscowości Kotowy. Otrzymaliśmy dofinasowanie z Urzędu Marszałkowskiego w ramach programu 

rewitalizacji. Gmina także otrzymała promesy w ramach naboru dotyczącego ochrony zabytków. 

Ad. 5.  

Podczas obrad radny Stanisław Gorczewski zadał pytanie dotyczące palcu zabaw i drogi w miejscowości 

Kotowy. Radny Piotr Tatkowski zapytał o drogę wojewódzką nr 563. 

Ad. 6. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła XLVIII sesję. 
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